
 

 

Campusskolens skolebestyrelse 
Dato 220922 

Tidspunkt  17.30-20.30 

Sted Konferencelokalet v. kontorgangen 

Deltagere Charlotte, Kirstine, Malene, Charlotte, Mads, Tonning, Birger, Peer, Kristina, Malak og Maja 
Afbud fra: Torben, Gustav, Benedikte 

 

Dagsorden  
Tid Punkt/forberedelse Mål med punktet  Ansvar Noter til 

referat 

17.30-18.00 Spisning og godkendelse af 
dagsorden 

Præsentation af 
medlemmerne 
 
Ny kantineordning 

Charlotte Præsentationsrunde  
 
Mads stopper i 
skolebestyrelsen dags 
dato.  
Tak for et godt 
samarbejde.  
 
Charlotte træder ind i 
bestyrelsen. 
 
Kantineordning evalueres 
til jul, også i forhold til, 
hvad der sælges.  

18.00-18.15 Nyt fra elevrådet   Der har været et møde.  
I næste uge deltager 
elevrådet i RKE.  
Der vil være almindelige 
elevrådsmøder og så 
temamøder i samarbejde 
med UngRingsted.  

18.15-18.30 Nyt fra ledelsen Orientering om Fakta 
Orientering om ny 
fagfordeling, skemaer m.m. 

Kristina Elevrådet drøftede 
samarbejdet med Fakta.  
Campusskolen ønsker 
samarbejdet og afventer 



Faktas tilbagemelding.  
 
Sidste udkast til den nye 
fagfordeling lægges ud til 
lærerne i morgen.  
Der kommer snart en 
melding til den samlede 
forældreflok. 
Vi går med den forkortede 
skoledag og der kommer 
nyt skema.  
Vi skal være 
opmærksomme på 
trafiksituationen og den 
offentlige trafik.  

18.30-19.00 Kontaktforældremøde Dagsorden og emner Charlotte Mulige emner: 
 
Ordensregler 
 
Den kommende 
fagfordelings – og 
skemarokade 
 
Kan kontaktforældrene 
byde ind på dagsordenen? 
 
Kan kontaktforældrene 
blive bekendt med det 
princip, som de bliver valgt 
ind på.  
Ligger princippet på 
hjemmesiden? 
 
Anti-mobbestrategien 
ønskes på førstkommende 
elevrådsmøde samt LMU.  
 
Afgørelse: 



Kontaktforældrene byder 
ind med, hvad der rør sig, 
som kan komme på 
dagsorden. 
 
Ordensregler 
 
Kirstine og Charlotte er 
tovholder på mødet.  
Der indkaldes til 
onlinemøde for 
planlægningsgruppen.  

19.00-19.15 Kaffepause    

19.15-19.45 APV Orientering – hvilke 
handleplaner arbejder vi 
med? 

Kristina og Maja Foretaget foråret 2022 
Kristina har præsenteret 
fokuspunker og de 
områder, som der laves 
handleplaner i LMU på.  
Handleplanerne skal vare i 
3 år.  

19.45-20.15 Den nationale trivselsundersøgelse Orientering– hvad har vi 
særligt fokus på?   

Kristina Den nationale 
trivselsmåling blev 
gennemgået.  
Støtte og inspiration er der, 
hvor vi ligger markant 
lavere end 
landsgennemsnittet.  
 
Opmærksomhed på, 
hvordan målingen tages.  
 
Bestyrelsens refleksioner:  
Hvad tænker elevrådet? 
Hvad ligger der i begrebet 
trivsel? 
Kan elevrådet være med i 
årsplanerne eller i 
planlægningen af 



temauger? 
Der skal laves handleplaner 
på klasseniveau.  
Kan der være en ide i at 
begrebsafklare ifm. test? 
 
Kristina vender tilbage, når 
undersøgelsen er drøftet i 
personalegruppen.  

20.15-20.30 Evt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Punkter til næste møde 

Den kommende periodes 
møder: 
 

Kontaktforældremøde og 
bestyrelsesmøde den 
13/10 med skole og 
forældre 

Oplæg til nye bestyrelser 
den 3/11 på Hækkerupsvej 
1, 4100 Ringsted 

Bestyrelsesmøde den 
30/11 og Skoleforum den 
1/12: Tema Faglig 
progression 

Skal vi ændre ovenstående 
bestyrelsesmøde?  

Sommerfrokost og 
bestyrelsesmøde den 15/6 
skal ændres. 

 
 

Kristina 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Charlotte 

13/10 – mødet er 
forlænget til 21.15.  
 
Oplæg til nye bestyrelser 
den 3/11 på Hækkerupsvej 
1, 4100 Ringsted, 18.30-
20.30.   
 
 
Bestyrelsesmøde den 
30/11 og Skoleforum den 
1/12: Tema Faglig 
progression 18.30-21.30 
Kristina kommer med et 
udspil til en dato for nye 
bestyrelsesmøde. 
Forslag om, at 30/11 rykkes 
til midt november.  

D. 15.6 ændres.  

 

 

 

 



Førstkommende møde 
efter et skoleforum bør der 
været et punkt, så man kan 
arbejde med dette.  

 

 


